
 

          

 

Møtereferat 
Dato        :       05.10.2015 

Tidspunkt: 19:00-21:30 

Sted        : Ymber 

 

Deltagere: Elin Kaasen - hovedlag, Rune Benonisen- hovedlag, Ragna Hansen- hovedlag, Harriet 

Steinkjer Nystu - ski/ skiskyting, Stein Erik Lunde – Sykkel, Asbjørn Tretten – håndball, Stig Løvlund – 

orientering, på telefon fra  Alta.  

 

Meldt forfall:  Knut Bach-Gansmo, Helene Hanssen, Hilde Nyvoll 

 

Saksliste 

42/15 Godkjenning av innkalling og forrige møtereferat 

 Innkalling og møtereferat godkjent. 

 

43/15 Orientering fra gruppene og arbeidsgruppa 

Idrettsskolen v/Liv Anita Kristiansen Østgård: 

Godt i gang med sesongen. Gode tilbakemeldinger så langt. Nye påmeldinger eldste gruppe – nå 

48stk. Totalt 104 med på begge gruppene. Har fungert fint med trenerne. De er seriøs og gjør en god 

innsats. 5 påmeldte lag til Bakkebyturneringa fra idrettsskolen.  

Utstyr på idrettshallen. Vanskelig å få tak i vaktmester. Planen er å ha alt utstyr på utstyrsrom på 

idrettshallen. 

Lederen har kvittert ut hallnøkler selv, og har system for utlån til trenerne. 

Flortex har gitt fløyter til idrettsskolen. 

Livredningskurs blir i samarbeid med kommunen. Det er ikke klarlagt når det blir.   

Arbeidsgruppa:  

Idrettsskolen. Det er viktig å holde fokus på idrettsskolen fremover. Hva skal vi i hovedlaget gjøre for 

å sikre god tilgang på kvalifiserte trenere? Hvordan gjør gruppene dette i dag. Fungerer det godt 

nok? Tar gruppene ansvaret for sin idrett? 

 

Leder har påbegynt prosjektering av Ymber arena. Det blir utarbeidet alternative løsninger. 

Nordreisa kommune har regulert tomt nord for Ymber arena til idrettsformål og vi har fått muntlig 

lovnad om leie.  

 

Påminnelse om at møtereferat fra gruppene skal sendes til leder hovedlag. Referatene gjennomgås 

før hvert hovedlagsmøte. Legges ut på hjemmesiden. Alle referat skal også sendes til 



 

kontrollkomiteen. Det har sklidd ut i det siste og gruppelederne må ettersende referat fra avholdte 

møter i år. Leder i hovedlaget videresender til kontrollkomite. 

 

 

Skigruppa: 

Har diskutert at det er større avstand til idrettsskolegruppene enn de andre gruppene under lagene. 

 

Håndball: 

Etterspør også tettere kontakt med idrettsskolegruppa.  

 

Annet: 

A - Spørsmålet om hva og hvor mye som inngår i kontingenten for idrettsskolegruppene. Her nevnes 

eks startavgift onsdagsrenn og avgift Bakkebyturneringa. Saken må tas opp til drøfting og avklaring 

mellom gruppelederne og hovedlaget. Spørsmålet er: 

1. Skal alt som inngår i idrettsskolens årshjul være inkludert i kontingenten? 

2. Hvis ja – skal undergruppene kompenseres økonomisk ved årsavslutning? 

Undergruppene skal til hvert styremøte ta opp spørsmål knyttet til planlegging og drift av 

idrettsskolen. Formålet er å få drift av idrettsskolen inn som en viktigere del av undergruppenes 

løpende drift. 

Rekruttering, ivaretakelse, opplæring og kvalifisering av trenere i idrettsskolen er et fellesansvar for 

alle undergruppene. Det tas opp i neste styremøte hvordan det kan gjøres i praksis. Noen idéer:  

- Arrangere felles «trenermøte» en eller to ganger i året. 

- Arrangere «interne» lavterskel trenerkurs 

- Utarbeide intern trenerhåndbok for NIL (grunnidé for barneidrett, øvelsesutvalg mv) 

- Arrangere trenerkurs som er innenfor det ordinære utdanningsløpet.      

 

B – Arbeidsgruppa hovedlaget tar initiativ til møte med leder i driftsutvalget og administrasjonen 

straks de er oppnevnt. 

 

Skigruppa: 

Treninger satt i gang. Fra 10 år.  

Junior og senior – innført løper-kontrakter. Forventninger, ansvar og ytelser reguleres. 

Sappensamlingen: Årlig. Om lag 50 påmeldte i 2015. 

Bestilling av klubbdrakter. De fra 13 år og opp skal bruke jakke på løp.  

Skirenn 2015:   

Tildelt KM del 2 langrenn. Februar.  

Tour De Reisa desember.  

Sonerenn i januar – langrenn. 

Skiskytter renn desember og februar. 



 

Kontrakt Skihuset signert. Tomt forberedt. Betongelementer til sokkel er bestilt. Elementer til vegger 

mv leveres i januar. Planlagt ferdigstilling 1. mai. 

Søknad om tippemidler sendes i høst – utsatt frist. 

 

 

Håndballgruppa: 

2 jenter 10, gutter 12, jenter 13, jenter 16 og jenter 18. Totalt ca. 90 spillere. 

Terminlister utsatt pga. dataproblemer. Ser ut som regionen har bedre system enn tidligere. 

Treninger i gang. Bra med trenere. 

Skryt av vaskingen i idrettshallen.   

Går med et lite overskudd. 

 

Orienteringsgruppa: 

Grunnlag for utbetaling av støtte O-kart sendt inn.  

Viktig å ha gode kart i nærområdet. Viktig for «overlevelse» av sporten. Anlegg må være i nærheten. 

Bakkebykartet, Sørkjosen 2013, Karjala skal re-synfares før 2017  

Liten aktivitet. Treningsløp i sommer.  Er/har vært et minimum på aktivitetssiden. 

Ett spørsmål er; hvordan fremme O-løps aktivitet? Faste løyper / områder for «flerbruk»? 

Flere ideer. Åpen for samarbeid med andre. Innspill på løpsdager?    

 

44/15 Budsjett 2016 

Budsjettarbeid og revisjon av sportsplan. I henhold til vedtatt tiltaksplan skal gruppene ha ferdig 
budsjett 2016 og revidert sportsplan til siste hovedlagsmøte før jul den 7. desember. (dvs gruppene 
må sende ut vedtatte budsjett senest 1. desember) 
Budsjettforslaget skal først vedtas i gruppestyrene. 
 
Leder sender ut arbeidsfiler i excel til gruppelederne. 

 

45/15 Idrettsuka – fremlegg av friidrett – utsettes til neste møte 
Tidligere har friidrett gjennomført DNB idrettsleker i uke 26. De foreslår at øvrige undergrupper 
trekkes inn i dette arrangementet.  
Saken legges frem av leder friidrett, Helene Hanssen. 

 

46/15 Økonomi pr 15.08.2015  

Rapporter skal være sendt ut til gruppene 

 

Hovedlaget: Hovedlaget bokfører et underskudd på kr. 14.173,80. Regnskapet skal imidlertid 

korrigeres med – kr. 36.000 (dugnad) og + kr. 87.418,50 (andel fra gruppene). Det reelle resultatet 

blir dermed et overskudd på kr. 65.592,30. Hovedlaget har fremdeles utestående fordringer med kr. 

14.304,- som  gjelder fakturert treningsavgift i  2013-2015. Det vil jobbes fremdeles med å få noe av 

dette innbetalt.  Den årlige treningsavgiften er øremerket investeringer ved baneanleggene, og 



 

innkreves fra alle aktive fotballspillere eldre enn 9 år. Innbetalingene øremerkes investeringer ved 

fotballanlegget.  

 

47/15  Fotballgruppa: Ny leder 

Hilde Nyvoll har påtatt seg ledervervet og sammenkaller til styremøte i nærmeste fremtid. 

Forslag om å holde åpen 7 er bane i vinter, skal styrebehandles. Pris kr. 30 000,-. 

 

48/15  Asbjørn Tretten er ansatt som medlemsansvarlig 

Tretten er ansatt og får godgjøring/lønn Kr 10 000,- pr år for jobben.  

Har startet jobben med å kontrollere og oppjustere lister. Aldersbestemt 99-2006 fotball OK. Ellers 

en del jobb som gjenstår i medlemsregisteret. 

 

 

 

Møtet hevet kl 21.45 

 

Referent 

Rune Benonisen 

 

Nordreisa IL 


